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Zvonění na nový školní rok 
 

V první zářijové dny zasedne do lavic naší školy 15 
dětí. Čtyři prvňáčky přivítají nejenom pedagogové a 
spolužáci, ale i hezké dárky, jako upomínka na tento, 
pro děti významný den. Pedagogické obsazení školy 
zůstává beze změn – ředitel Mgr. Vojtěch Kopečný, 

vychovatelka paní Helena Vršanová. O 15 mrňat se v mateřské 
školce bude starat slečna Hana Brychtová. Pro letošní školní rok 
nachystali naši pedagogové pro děti nejenom spoustu tradičních 
akcí, ale přibudou i nové – netradiční a doufáme, že mile překvapí 
jak děti, tak i rodiče.  
Dětem i personálu školy přejeme do nového roku hodně elánu a 
sil, dobrou spolupráci s rodiči i obcí a mnoho nezapomenutelných 
zážitků ze školního prostředí. 

  Starosta 
 
Po Dni obce 
  
Letošní den obce máme úspěšně za sebou. Ne, že by se pár 
chybiček nevloudilo, ale ono to už tak v životě chodí, že nic 
nepokazí jenom ten, co nic nedělá. Slunce svítilo, mrňata si 
pohrály, dosyta vyskákaly na nafukovacím hradě, některé 
zajezdily na koních, starší děti zastřílely, zajezdily na čtyřkolkách, 
zasoutěžily a i dospělí si přišli na své. Nezbývá, než i touto cestou 
poděkovat všem organizátorům, ale i akatérům soutěží a zábavy 
za společně velmi hezky prožitý den. 
PS. podle siláckých řečí, které slýchávám od hospody jsem 
čekala, že se do siláckých soutěží zapojí víc než 8 chlapů. Před 
hospodou je totiž plno misrtů světa. Ale zdá se, že jen ve žvanění. 
       Crh.  

V září oslaví svá jubilea tito naši 
spoluobčané : 

 Cigán Karel          68 let 
 Dimiděnko Petr   60 let 
 Klimek Jan    64 let 
 Luterová Zuzana   86 let 
 Škráček Karel    70 let 

 
Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně 
zdraví, pohody a spokojenosti . 
   °°°°°°°°°°°°°°°° 
Dne 27.9.2007 se ve 14.00 hod uskuteční vítání 
letos  narozených dětí :  

Elišky Mališové, Jindřicha Ferance a  
Filipa Dvořáka.  

K malému posezení srdečně zveme i touto cestou 
rodiče a prarodiče nových občánků. 
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Usnesení z XII zasedání ZO Rudné pod Pradědem ze dne 
31.8.2007 

ZO schvaluje : 
XII/4   veřejnou volbu místostarosty, do funkce    
 místostrarosty pana Radomíra Tománka 
XII/5   zadání nového územního plánu obce  
XII/7   bezúplatný převod parcel č. 2057/1, 2064, 2102, 
 1657, 1932, 1936 a část p. č. 238 -  

      všechny v k.ú. Stará Rudná a parcelu č. 1223  k.ú. 
   Nová Rudná 
 XII/13  odměny členů ZO  
 XII/15  znovuzapínání veřejného osvětlení 
 XII/20  zakoupení chladícího boxu do Prodejny Rudná  
ZO bere na vědomí : 
 XII/10  zprávu o výsledku kontroly hospodaření v lesích 
  obce 
 XII/11  hodnocení dne obce 
 XII/12  hodnocení práce komisí 
 XII/14  zprávu o rekonstrukci jídelny a navýšení rozpočtu 
  na rekonstrukci o 100.000,- 
 XII/17  termín vítání občánků 27.9.2007 
 XII/18  termín příštího zasedání 26.9.2007 
ZO vyhlašuje záměr prodeje parcel č.  
 453 – N. R.  
 9 st. - S. R.  
 2015/2 – S. R. 
 78/1 – S. R. - část 
 1289 – N. R.  
ZO ukládá :  
 XI/12  JUDr. Kutilovi vypracovat smlouvu o pronájmu 
parcely 135/1  
 XII/9  starostovi podat na příštím zasedání ZO 
srozumitelný výklad rozvahy Prodejny     
 Rudná pod Praděděm s.r.o.  
 XII/6 starostovi podat reference o firmách zabývajících se 
výběrovým řízením 
ZO nerozhodlo:  
 XII/6  o tom, zda výběrové řízení na zpracování nového 
  ÚP zadá firmě tímto se zabývající  
 Hotovo ! 

 S prvním školním zazvoněním odzvonilo i šturmování ve 
školní jídelně. Za necelý měsíc se stihlo vybourat, vyzdít, obložit, 
položit, natáhnout,  nainstalovat, vymalovat, vypucovat, zařídit. 
Pan Lorenc by se nestačil divit. Máme moderní jídelnu, za kterou 
se rozhodně nemusí obec stydět, naopak v dnešní době rušení 
všeho možného je to počin chvályhodný. Dobrá věc se podařila i 
díky pomocným rukám, které nabídlo hned několik dobrovolníků, 
ochotných pracovat i o víkendech. Všem za obec srdečně 
děkujeme a v duchu hesla – podej čertovi prst... připomínáme, že 
dál se bude v budování pokračovat, protože zdaleka není hotova 
rekonstrukce Nízkoprahového centra a posilovny.  
       Starosta 
 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
Poděkování 

 17.srpna se uskutečnil zájezd do 
Olomouce na letní Flóru. Přestože se 
přihlásilo poměrně málo občanů účastníci 
tohoto výletu děkují obci, že nám tento 
výlet umožnila. Byla bezva pohodička i 

počasí a všichni jsme se v dobré náladě vrátili domů. 
     Jedna ze zúčastněných 
       
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
Zběsilé dospívání 

Odborná literatura je plná rad jak pro rodiče, tak 
pro dospívající jak zvládnout toto náročné 
období. Mladí a neklidní mění nejenom svůj 
vzhled, ale prý i myšlení doznává změn a stává 
se  abstraktním. Dospívající se dle odborníků 
stává někým, kdo díky hormonálním změnám  
nemá sám sebe ve své moci, někým, kdo se 
hledá.  Počas letošních prázdnin se naše mládež 
hledala s vervou nebývalou a jejich abstraktní 
myšlení zcela nabylo konkrétních podob. K 
tradičnímu ničení autobusových zastávek přidali 
ničení  veřejného osvětlení u urnového háje, 
dobové lavičky a betonového stolu na stolní 

tenis. Vyšetřovat vinníka je věc nemožná, protože všichni jsou 
nevinnost sama, spořádani a slušně vychovaní. Proto jsem se 



rozhodl, že ruším všechny aktivity, které jsem dobrovolně 
podstupoval s našimi mladými. Pokud uvidím zlepšení v jednání 
ze stran mládeže, jsem ochoten znovu začít jezdit s nimi na fotbal 
a různé další sportovní aktivity v okolí.  
        Starosta    
   
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
Upozornění! 
Přez několikeré upozornění, že venkovní betonový stůl na stolní 
tenis je na hraní a ne na posedávání a už vůbec neslouží jako 
odrazový můstek, pro některé děti a mládež to neplatí. Jejich 
zacházením se již uvolnila jedna plotna, proto žádáme rodiče, aby 
upozornili své ratolesti, jak se mají chovat. 
 
Na měsíc září připravuje komise pro mládež podzimní olympiádu 
pro děti a mládež. Přesné datum konání s programem bude 
vyvěšeno ve skříňce Svazu žen. 
     Klechová Květoslava 
 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
 
Opět charita 

  Diakonie Broumov opět pořádá 
podzimní zbírku ošacení, obuvi a dalších věcí, tak 
jako obvykle. Věci můžete odevzdávat do 
12.10.2007 na obecním úřadě u paní Crhounkové. 
Všem dárcům děkujeme za vstřícnost, účast a 
pochopení. 

 
 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°  

 
Nakonec přeci? 
 
V těchto dnech jsme se dověděli dobrou zprávu – silnice v dolní 
části obce od křižovatky na Světlou až po domek pana Pupíka se 
přeci jenom nakonec letos dočká opravy. Nevíme, co k tomuto 
rozhodnutí nakonec donutilo Správu silnic a údržby MsK, snad 
zbyly peníze, nebo zvítězil selský rozum, pro nás je důležité, že 
budeme jezdit konečně po slušné silnici. 

 
VELETRH ZDRAVÍ A SOCIÁLNÍCH SLUŽEB 

 
 Město Bruntál, Zdravotní ústav Ostrava a 
Klub za starý Bruntál pořádají dne 15. září III. 
ročník Veletrhu zdraví v Kulturním středisku 
Bruntál, Dukelská 2 v  čase od 9.00 do 14.00 hod. 
Součástí akce je pochod seniorů, prezentace 

zdravotních a kompenzačních pomůcek, studio zdravého spaní, 
měření tlaku, cholesterolu, ochutnávka zdravé výživy. Vstup 
zdarma.    
 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
 
Nechme rozkvést vesnici 
V letošním roce přijala obec na úklid vesnice paní Kubíkovou a 
Šurabovou. Že v žádném případě neprohloupila, o tom svědčí 
vzorně uklizená vesnice. Jak řekl starosta sousední vesnice – 
chodí se do Rudné inspirovat, jak vzorně uklidit obec. Což nás 
samozřejmě nesmírně těší. Pro příští rok plánujeme nechat obec 
nejenom uklidit, ale i rozkvést. Zahrádky i některé okna v obci 
hýří po celé jaro i léto všemi barvami duhy, radost pohledět a 
nelze než pečlivé ruce majitelů pochválit. Prosíme občany, kteří 
mají nadbytek hlíz Jiřin, nebo dalších květin – kosatců, lilií, 
popřípadě budou stříhat muškáty, nebo jim zbyly semena letniček 
i trvalek atd. aby v jarních měsících přispěli těmito květinovými 
přebytky obci. Nechme společnými silami rozkvést vesnici pro 
radost očím.  
    °°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
 
Kulturní komise v měsíci srpnu 2007 popřála jubilantům k 
významným životním jubileum.  
      Ing. Theimer 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
Jezdecké závody 
 
JK Amír pořádá v sobotu 1.9.2007 jezdecké závody ve 
všestrannosti. Dopoledne drezury a parkur,odpoledne terenní 
jízdy. 
Občerstvení zajištěno, zvou pořadatelé.  


